
   
 

Besluitenlijst digitale raadsvergadering 8 en 9  juli 2020 

 

Datum 08-07-2020 en 09-07-2020 

Tijd 8 juli: 19:40 - 22:10 uur 

9 juli: 19:45 – 22:15 uur  

Voorzitter L.J.E.M. van Riswijk 

Raadsleden Lokaal Belang: A.H.M. Albers, T.G.H. Boekhorst, E.G.B.M. Buil, J.J. du 

Croix, E.R. van Essen, A. Ilhan (9 juli later), A. Ok,  P.J.M. Putman, T.J.E.M. 

Riswick-Keultjes en H.F.G.M. Staring 

CDA: W.J.M. van Dinther, F. Evers, F.H.F. Jansen, G.H.J. Kleinherenbrink, J. 

de Nooij, H.T.W. Visser en W.L.J. Voetdijk-ten Have 

PvdA: M.B.M. Jansen, M.R.A. Lap en N. Niebuur-Sluiter,  

VVD: R.A. Teunissen en P.A. Vos 

SP: E.R. van der Schaft en L. van der Velden 
D66: P.W.M. Pollmann 
Sociaal Zevenaar: H.L.M. Meijer 
GroenLinks: B.M. Kagei 
 

Afwezigen 8 juli: H.T.W. Visser en W.L.J. Voetdijk-ten Have 

9 juli: H.F.G.M. Staring, H.T.W. Visser, F.B.M. Evers en M.B.M. Jansen  
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Opening 

De voorzitter opent om 19:38 uur de vergadering en stelt voor om uiterlijk 2,5 

uur te vergaderen.  
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Vaststellen agenda 

De fractie van de PvdA heeft een Punt van Orde ingediend om bij het 
hamerstuk Begroting RDL 2021 (agendapunt 11) een stemverklaring af te 
geven zonder dat daarover een discussie plaatsvindt. Voor het overige wordt 
de agenda ongewijzigd vastgesteld.  
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Vragenuur 

 

 

 

3a. Beantwoorden schriftelijke vragen door het college 

 

Er zijn geen vragen ontvangen. 

 

 



 

3b. Mededelingen college 

 

Er wordt door het college een mededeling gedaan over overlast van de 

eikenspintkever in de jonge eikenbomen die in het voorjaar langs de 

Arnhemseweg geplant zijn. Het college probeert door snoeien het proces te 

stoppen. In het najaar zal gekeken worden of er nog meer maatregelen 

noodzakelijk zijn. 

 

3c. Wijze van afdoening van de ingekomen stukken 

 
De raad besluit de lijst ingekomen stukken conform behandeladvies vast te 
stellen. 
De volgende brieven worden doorgeleid naar de Agendacommissie voor 
bespreking in de commissie: 
- de fractie van Sociaal Zevenaar verzoekt om agendering van: 
* brief nr. 8 “VNG Ledenbrief 20-026 Verbinden met Schulden” in verband 
met nieuwe wetgeving (commissie Samenleving) 
* brief nr. 25 “Reactie op rapport vegetatie zettingen ZWIK bestuur”; de 
fractie wil haar visie op het onderzoeksrapport geven (commissie Ruimte) 
* RIB nr. 39 “2020-070 Jaarverslag adviescommissie bezwaarschriften 2019”; 
de fracties wil met de andere fracties lering trekken uit de uitkomsten van het 
jaarverslag (commissie Samenleving) 
- de fractie van Lokaal Belang verzoekt om agendering van: 
* RIB nr. 41 “2020-068 Gebiedsopgave omgeving Babberich (MER Witte 
Kruis); de fractie wil graag nader door het college geïnformeerd worden en wil 
ook graag de brief van de Provincie van 11 juni jl. hierbij betrekken (commissie 
Ruimte) 
* RIB nr. 44 “2020-073 Kwartaalrapportage zorgkosten jeugd en Wmo Q1”; de 
fractie wil graag met het college spreken over de verdere uitrol pilot POH-
JGGZ (commissie Samenleving) 
- de fractie van de VVD verzoekt om agendering van: 
* brief nr. 23 “Burgerbrief betreffende verzoek tot kappen boom”; de fractie 
wil graag deze brief betrekken bij de agendering/bespreking van brief nr. 25 
“Reactie op rapport vegetatie zettingen ZWIK bestuur” die op verzoek van 
Lokaal Belang in overleg met de agendacommissie geagendeerd wordt voor 
de commissie Ruimte.  
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Vaststellen besluitenlijst van de vorige vergadering 

 

De raad besluit met algemene stemmen de besluitenlijst van de digitale 

raadsvergadering van 10/11 juni jl. vast te stellen. 
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Z/20/364095 Benoeming commissievoorzitters en lid werkgeverscommissie 

 

De raad besluit bij acclamatie: 

1. Mevrouw M.B.M. Jansen per 1 augustus a.s. te benoemen als voorzitter van 

de raadscommissie Ruimte 



2. De heer H.T.W. Visser per 1 augustus a.s. te benoemen als voorzitter van de 

raadscommissie Samenleving 

3. De heer H.L.M. Meijer per 1 augustus a.s. te benoemen als lid van de 

werkgeverscommissie 

 
De heer Meijer bedankt de gemeenteraad voor het gestelde vertrouwen.  
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Z/20/357103 Kaderbrief 2021-2024 

 

Gemeenteraad  

De fracties gaan bij de beraadslagingen in op de volgende aspecten: 

- geen lasten bij ondernemers en inwoners neerleggen 
- het loslaten van het op orde krijgen van de gemeentefinanciën dit jaar 
vanwege de corona-crisis 
- het zakken van het weerstandsvermogen 
- geen nieuw beleid in de begroting 
- het tekortschieten van de compensatie/steun vanuit het Rijk en dat de 
compensatie volstrekt onvoldoende is 
- de vraag of Zevenaar wel een sluitende begroting moet afgeven om een 
signaal af te geven aan de politiek in Den Haag en te laten zien dat je als 
gemeente moet bezuinigen op preventieve voorzieningen en een aanslag 
moet doen op de Algemene Reserve 
- het stoppen met lokale bezuinigingen 
- de minimaregeling niet aanpassen en niet verder bezuinigen op sociaal 
domein 
- het tijdig betrekken van de fracties bij het herstelplan 
- goed rentmeesterschap  
- het vertragend effect van de corona-crisis op de WMO- en jeugd-uitgaven 
- samenwerking binnen de raad en gezamenlijk optrekken richting het Rijk 
 
College 
Het college laat weten dat de compensatie vanuit het Rijk € 736.000 bedraagt. 
Het college stuurt erop aan om het herstelplan tegelijk met de begroting aan 
te bieden, al wordt het in de tijd wel krap.  
 
De raad besluit met algemene stemmen: 
1. voor 2020 af te zien van vaststelling van een Kadernota als voorbereiding op 
de Meerjarenbegroting 2021-2024; 
2. de in plaats van de Kadernota opgestelde Kaderbrief 2021-2024 voor 
kennisneming aan te nemen. 
 

 Vanwege een technische storing (het ontbreken van beeld) komen eerst de 

hamerstukken aan de orde, waarna verder wordt gegaan met de bespreek-

stukken. 
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HAMERSTUK Z/20/351903 Uitvoeringsrapportage grondexploitaties 2019 

 

De raad besluit met algemene stemmen de Uitvoeringsrapportage grond-

exploitaties 2019 vast te stellen. 
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HAMERSTUK Z/19/344604  Verordening speelautomatenhal Zevenaar 

2020 

 

De raad besluit met algemene stemmen om de Verordening speelauto-

matenhal Zevenaar 2020 vast te stellen. 
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HAMERSTUK Z/20/356886 Begroting RDL 2021 

  

De PvdA geeft een stemverklaring af. De fractie van de PvdA zal tegen het 
voorstel stemmen, omdat zij geschrokken zijn van de zeer snelle stijging van 
de inkomsten van o.a. het aanbiedstation waardoor de tarieven zowel bij het 
aanbiedstation als van het vastrecht gaan stijgen. De fractie verwacht van het 
college om vanuit innovatie naar dit vraagstuk te blijven kijken en vraagt zich 
af of er wellicht andere manieren van afvalverwerking zijn die beter zijn voor 
zowel het milieu als de portemonnee. Zij doen de oproep aan het college om 
dit nader te onderzoeken.  
 

De raad besluit geen zienswijze in te dienen op de begroting 2021 van 

Reinigingsdienst De Liemers. 

 

De fractie van de PvdA gaat niet akkoord met het voorstel waardoor het 

voorstel is aanvaard met 22 stemmen voor en 3 tegen. 
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HAMERSTUK Z/20/352839 Vrijgeven subsidie herinrichting Babberichse-

weg als fietsstraat 

 

De raad besluit met algemene stemmen: 

1. een krediet van € 1.890.000 te verlenen ten behoeve van de herinrichting 

van de Babberichseweg tot fietsstraat; 

2. het krediet te dekken uit de daarvoor beschikbaar gestelde subsidie van de 

provincie; 

3. ermee in te stemmen dat - na de eventuele ontvangst van een aanvullende 

subsidiebeschikking van de provincie – het krediet door middel van een 

administratieve en budgettair-neutrale begrotingswijziging wordt verhoogd 

met het bedrag van het aanvullend provinciaal subsidie tot een maximaal 

totaalbedrag van € 2.350.000 en de raad hiervan in de daarna eerstvolgende 

verschijnende Voortgangsrapportage in kennis stellen. 
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Z/20/363958 Raadsvoorstel en raadsbesluit extra budget inhuur tijdelijke 

medewerker griffie 

 

Er is een amendement van Lokaal Belang ingediend voor de uitbreiding van de 

griffiemedewerker voor 32 uur tot 1 januari 2021.  

 
De heer Teunissen van de werkgeverscommissie licht het voorstel toe en laat 
weten wat de oorzaken van de extra uren op de griffie zijn. De werkgevers-
commissie wil de griffie op voldoende kracht zetten voor het komende jaar.  
 

Gemeenteraad  
De fracties gaan bij de beraadslagingen in op de volgende aspecten: 
- de waardering voor de inzet van de griffie de afgelopen maanden  
- de verlenging van het contract van de interim-griffier 
- de financiële situatie op dit moment en het moment waarop uitbreiding 
wordt gevraagd 
- herijking/prioritering van de werkzaamheden op de griffie en het niet meer 
of op een andere wijze uitvoeren van taken/werkzaamheden en de vraag 
daarbij wie dat gaat bepalen 
- het gebruik maken van het ambtelijk apparaat (detachering) en het verschil 
van werkgever tussen organisatie en griffie 
- de rol en regiefunctie van de werkgeverscommissie en goed werkgeverschap 
- de communicatie tussen werkgeverscommissie en gemeenteraad 
- het maken van overuren door de griffiemedewerkers en de vraag of de 
overuren niet uitbetaald kunnen worden 
- na half jaar bekijken of verlenging van de uitbreiding nog noodzakelijk is 
- de afweging voor de tijdelijke uitbreiding van de griffie plaats laten vinden bij 
de begroting 
- de vraag of de uitbreiding is om de achterstand in te lopen of om de overuren 
te compenseren 
- de raad bepaalt wat voor raad ze willen zijn en welke griffie daarbij past  
- de profielschets voor de nieuwe griffier 
 
Werkgeverscommissie 
De voorzitter van de werkgeverscommissie laat weten dat het werk op de 
griffie gemonitord zal worden en dat er een prioritering aangebracht zal 
worden. De uitbreiding is een combinatie van het compenseren van de 
overuren en het inhalen van de achterstanden. De werkgeverscommissie zal 
binnenkort bij elkaar komen om de werkwijze te bespreken. De werkgevers-
commissie kan akkoord gaan met het amendement om iemand aan te nemen 
voor de periode van een half jaar en daarna te bezien of het contract verlengd 
moet worden.  
 
Het amendement van Lokaal Belang wordt aangenomen. Voor hebben 
gestemd de leden Albers, Boekhorst, Buil, Van Dinther, Du Croix, Van Essen, 
Evers, Ilhan, F. Jansen, Kleinherenbrink, De Nooij, Ok, Pollmann, Putman, 
Riswick-Keultjes, Staring en Vos (17);  
de leden M. Jansen, Kagei, Lap, Meijer, Niebuur-Sluiter, Van der Schaft, 
Teunissen en Van der Velden stemmen tegen (8).  



 
De raad besluit (geamendeerd):  
1. Het budget van de griffie op te hogen met  € 33.000 t.b.v. van een tijdelijke 
medewerker voor 32 uur per week tot 1 januari 2021. 
2. De dekking hiervoor te vinden in de algemene middelen. 
3. Het contract met de interim griffier, Mevrouw W.M. van der Vlies, te 
verlengen tot 1-1-2021. Er zijn geen extra kosten mee gemoeid omdat die al in 
de 1e VGR zijn verwerkt en die zijn toegekend door de raad. 
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Z/20/359380 Jaarstukken 2019 gemeente Zevenaar 

 
De voorzitter van de auditcommissie, de heer Jansen, koppelt het gesprek met 
de accountant terug. De accountant is tevreden over de informatieverstrek-
king, de controle en de verbeterslagen die gemaakt zijn.  
 
Gemeenteraad  
De fracties gaan bij de beraadslagingen in op de volgende aspecten: 
- de goede kwaliteit en leesbaarheid van de jaarstukken 

- het structurele karakter van de financiële tegenvallers binnen het sociaal 

domein 

- signaal naar het Rijk voor wat betreft de tekorten op het Sociaal Domein en 
de constatering dat gemeenten hierin niet door het Rijk voldoende worden 
gecompenseerd 
- de beperkingen ten aanzien van de rechtmatigheid (Europese aanbesteding 
inkoop goederen/diensten en personeel) en dat dit volgend jaar niet meer mag 
terugkomen in de jaarstukken  
- het personeelsbeleid en niet invullen van vacatures 
- waardering mantelzorgers 
- uitstralen beeld/imago van de gemeente Zevenaar door het doen van “pret-
uitgaven” 
- het wel of niet afgeven van een sluitende begroting 
- het gebruikmaken van de Zevenaar Academie door de raad 
- weinig inspanningen voor woningtekort jongeren en ouderen en nieuwe 
vormen van wonen (tiny houses) 
- waardering voor inspanningen om meer cohesie in de buurt te verkrijgen 
door het creëren van een nieuwe buurtspeelplaats en daarmee een nieuwe 
buurtwerkgroep 
 

College 
College zal de complimenten overbrengen aan de organisatie. Begrijpt de 
kritiek van de raad voor wat betreft de bevindingen van de accountant ten 
aanzien van de rechtmatigheid en het college is er zelf ook niet blij mee. De 
onrechtmatigheid gaat nu meer over de inkoop dan de inhuur. Zevenaar in 
control en de basis op orde hebben de aandacht en de maatregelen worden 
meegenomen in de besprekingen met de auditcommissie.  
 
De raad besluit met algemene stemmen:  
1. de jaarstukken 2019 vast te stellen; 
 



2. kennis te nemen van het accountantsverslag van Stolwijk & Kelderman en 
de reactie van het college op dit verslag; 
3. het voordelige resultaat 2019 toe te voegen  aan de algemene reserve. 
 

 Schorsing 

 

Om 22:10 uur wordt de vergadering geschorst en afgesproken wordt dat deze 

op 9 juli om 19.30 wordt hervat. 
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Z/20/358977 Starterslening gemeente Zevenaar 

 
Gemeenteraad  
De fracties gaan bij de beraadslagingen in op de volgende aspecten: 
- de toezegging van de portefeuillehouder betreffende de evaluatie van de 

starterslening eind van het jaar en de eventuele bijdrage van de Provincie 

daarbij 

- de eerder ingediende motie van de VVD en de PvdA inzake de starterslening 
- de gedane aanpassing van de voorwaarden in brief/verordening (punt van 
aandacht voor de toekomst)  
- het inbrengen van eigen geld door starters/jongeren en het ontbreken van 
oplossingen hiervoor  
 

College 
Het college bevestigt de toezegging betreffende de evaluatie eind van het jaar 
en de bijdrage van de Provincie. De eerste gesprekken met de Provincie zijn 
positief en zodra de toezegging er is zal het college de raad hierover inlichten.  
 
De raad besluit met algemene stemmen de Verordening Starterslening 
gemeente Zevenaar 2020 vast te stellen. 
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Moties vreemd aan de orde van de dag 

 

1. Door Sociaal Zevenaar is een motie vreemd aan de orde van de dag 

ingediend inzake de opvang van Griekse vluchtelingkinderen. De SP en 

GroenLinks hebben de motie mede ondertekend.  

 

2. Door raadsleden Lap en Albers is een motie vreemd aan de orde van de 

dag ingediend inzake een onderzoek afschaffen hondenbelasting. De 

fracties van D66 en SP hebben de motie mede ondertekend. 

 

3. Door de SP is een motie vreemd aan de orde van de dag ingediend 

inzake het instellen van een ombudsman kinderopvangtoeslag.  

 

1. Motie opvang Griekse vluchtelingkinderen 

 

De fractie van Sociaal Zevenaar geeft een korte toelichting op de motie. 



 

College 

Het college kan zich vinden in de motie om zich in te zetten voor alleen-

staande minderjarige Griekse vluchtelingen, net als 150 andere gemeenten 

 

Gemeenteraad  

De fracties gaan bij de beraadslagingen in op de volgende aspecten: 

- de financiële steun vanuit de Rijksoverheid voor shelters in Griekenland 
- de erbarmelijke en mensonterende omstandigheden in de vluchtelingen-
kampen 
- de voorkeur voor effectieve controleerbare hulp en humane opvang in het 
gebied zelf  
- het tonen van menselijkheid en beschaving in dit soort schrijnende situaties 
- de vraag of het gaat om alleenstaande minderjarige jongeren of om jongeren 
zonder begeleiding die vooruit gestuurd worden met een netwerk naar 
vrienden en familie 
- de hulp die de jongeren in Nederland nodig hebben op het gebied van 
traumaverwerking, taal, kans om in criminaliteit te belanden en begeleiding 
naar werk 
- sociale rechtvaardigheid voor alle alleenstaande minderjarige asielzoekers in 
Nederland (andere jonge asielzoekers niet tekort doen) 
- de vraag of dit een zaak van de Rijksoverheid is 
- het gevaar dat vluchtelingen de oversteek op zee wagen 
- de aanwezigheid in Nederland van pleeggezinnen en opvang die het aantal 
van 500 goed aankunnen 
- het effectieve rendement van de motie 
- het feit dat met de motie een signaal naar Den Haag wordt afgegeven 
 
Raadslid De Nooij geeft een stemverklaring af. Hij is van mening dat er andere 
oplossingen zijn en dat Nederland ruimhartig is naar vluchtelingen. De maat 
wordt nu genomen wie het moreel gelijk heeft. Hij zal tegen stemmen.  
 
De motie wordt verworpen. Voor hebben gestemd de leden Meijer, Van der 
Schaft, Van der Velden, Kagei, Niebuur-Sluiter, Lap, Du Croix, Van Dinther, 
Ilhan en F. Jansen (10); de leden Albers, Boekhorst, Buil, Van Essen, 
Kleinherenbrink, De Nooij, Ok, Pollmann, Putman, Riswick-Keultjes, 
Teunissen, Voetdijk-ten Have en Vos (13) hebben tegen gestemd. 
 
2. Motie onderzoek afschaffen hondenbelasting 
 
De motie wordt toegelicht door de leden Lap en Albers.  
 
Gemeenteraad  
De fracties gaan bij de beraadslagingen in op de volgende aspecten: 
- het verschil tussen belasting hond en belasting eigen huis (dekking alge-
mene middelen) 
- het voeren van de discussie in de commissie Middelen van oktober 
- de vraag of er tijd en geld besteed moet worden aan iets wat eigenlijk geen 
probleem is 



- de vraag of een raadsinformatiebrief of een onderzoek iets toevoegt aan de 
discussie over het wel of niet afschaffen van de hondenbelasting 
- de dekking  
- de sociale functie van honden 
- de vraag waarom er wel betaald moet worden voor een hond en niet voor 
een kat of duiven etc.  
- het moment waarop deze motie nu ingediend wordt, gelet op de inzet van 
ambtelijke capaciteit die aan herstelplan besteed moet worden en of de 
afweging hierover niet bij de begroting zou moeten plaatsvinden 
- het wekken van verwachtingen richting de inwoners gelet op de stelligheid 
van de motie 
 
College 
College is er niet op tegen om over dit onderwerp in discussie te gaan waarbij 
het college ervoor kan zorgen dat er dan een notitie ligt. 
 
Na de beraadslagingen wordt de motie ter vergadering door de indieners 
aangepast in die zin dat de eerste bullet onder “verzoekt het college” wordt 
verwijderd en hiermee het onderzoek naar het afschaffen van honden-
belasting en de daaruit voortvloeiende raadsinformatiebrief komt te vervallen.  
 
De motie wordt aanvaard. Voor hebben gestemd de leden Lap, Albers, 
Pollmann, Van der Schaft, Van der Velden, Boekhorst, Buil, Du Croix, Van 
Essen, Ilhan, Niebuur-Sluiter, Putman, Riswick-Keultjes, Teunissen en Vos 
(15); de leden Van Dinther, F. Jansen, Kagei, Kleinherenbrink, Meijer, De Nooij 
Ok en Voetdijk-ten Haven hebben tegen gestemd (8). 
 
3. Motie ombudsman kinderopvangtoeslag 
 
De fractie van de SP geeft een korte toelichting op de motie 

 
College 
Het college stelt dat de gemeente hierin wel een rol heeft wat de schuldhulp-
verlening betreft en dat loopt via wijkteams en de pilot schuldenvrij met 
doorverwijzing naar de gemeente. Dit is preventieve schuldhulpverlening. De 
belastingdienst heeft al aan gemeenten gevraagd wie de contactpersoon 
hiervoor is om gedupeerden door te kunnen sturen. Zevenaar heeft hiervoor al 
een contactpersoon. Het zoeken in eigen systemen is lastig, omdat niet 
zichtbaar is wie gedupeerd zijn door de kindertoeslagaffaire. Bovendien zit er 
ook een privacy-aspect aan. Schuldeisers kunnen wel gezien worden. Het 
college steunt de motie niet, maar doet de volgende toezegging: 
Het college zal proactief via de gemeentekanalen en de pilot schuldenvrij 
communiceren om de gedupeerden van de kinderopvangtoeslagaffaire erop 
te wijzen dat ze bij de gemeente terecht kunnen voor schuldhulpverlening 
en/of zorg, waarbij er ook aandacht zal zijn voor de kinderen van 
gedupeerden. Raad zal worden geïnformeerd over het proces en de 
bevindingen. 
 
 
 



Gemeenteraad  
De fracties gaan bij de beraadslagingen in op de volgende aspecten: 
- de constatering dat het probleem is ontstaan op rijksniveau en daar ook 
opgelost moet worden, maar dat schuldproblematiek taak van gemeente is 
- ervoor waken dat de lasten niet op de gemeentepot gelegd gaan worden 
- de privacy-aspecten  
 
De fractie van de SP is blij met de steun vanuit de raad en gaat ervan uit dat 
het college de raad zal informeren over het proces en de bevindingen. De 
fractie spreekt het vertrouwen naar het college uit naar aanleiding van de 
toezegging en trekt de motie in.  
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Sluiting 

 

Door de leden Vos en Teunissen van de fractie van de VVD wordt kort 
aandacht besteed aan het afscheid van de heer Teunissen die vanavond zijn 
laatste raadsvergadering heeft gehad. De voorzitter sluit onder dankzegging 
om 22.15 uur de vergadering.  
 

 


